



Matériel and Procurement Services / Services du matériel et des acquisitions  
Procurement Hub / Centre d'approvisionnement  
200 Kent Street | 200 rue Kent  
Ottawa, ON, K1A 0E6

30004075

June 28, 2024

**Subject/ Object: Request For Proposal 30004075**

**ADDENDUM #3**

Further to the above- mentioned Request For Proposal documentation previously posted on Canadabuy, Addendum (#3) is hereby issued.

**Q1:** What, if any, are the requirements of the bidder for snow cleaning at 43 doors as outlined in Appendix 5 of Annex A? Snow clearing is not narrated in the Statement of Work Annex A pages 27-40 nor is Appendix 5 of Annex A referenced in that Statement of Work.

**A1:** Please see Request for Proposal (RFP) amendment 001 - **Section 5.1 Description of Work and Section 7.0 Contractor's Responsibilities.**

**Q2:** We are having trouble accessing a link in the RFP: ATTACHMENT 2 TO PART 5 LIST OF NAMES FOR INTEGRITY VERIFICATION FORM.

The hyperlink provided on page 19 of the RFP for accessing the Integrity Verification Form is not working: <https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/ln-form-eng.html>

Could you please provide a PDF version of the form for convenience or a different link to access?

**A2:** Please see link provided below:

[https://www.canada.ca/content/dam/pspcspac/documents/services/standardoversight/list\\_of\\_names\\_for\\_integrity\\_declaration\\_form-eng.pdf](https://www.canada.ca/content/dam/pspcspac/documents/services/standardoversight/list_of_names_for_integrity_declaration_form-eng.pdf)

**Q3:** As cleaning services for offices and classrooms are scheduled to occur in the evening, and pricing is to be determined based on both day and night shifts, could you please provide the total square footage of the classrooms and offices?

**A3:** Please see Request for Proposal (RFP) amendment 001- **Section 4.0 Work Schedule**

**Q4:** On page 29 of the Request for Proposal it states that all equipment and supplies must be supplied by the Contractor. We noted that on the pricing sheet there is pricing required for a list of consumables for a unit price for each. Why is there a requirement to provide unit pricing if the contractor is supplying all of these products and the total of the unit price being added to the total yearly price.

**A4:** Please see Request for Proposal (RFP) amendment 001- **ATTACHMENT 1 TO PART 3, PRICING SCHEDULE**

**All other Terms and Conditions for this requirement remain unchanged.**

### **Addenda # 3**

Pour faire suite à la documentation d'accompagnement de l'appel d'offres susmentionné précédemment publiée sur achatscanada, l'Addenda n° 3 est émis.

Q1 : Quelles sont les attentes à l'égard du soumissionnaire en ce qui concerne le déneigement des 43 portes, tel que décrit dans l'appendice 5 de l'annexe A? Le déneigement n'est pas mentionné dans l'énoncé des travaux de l'annexe A, aux pages 27 à 40, et on ne mentionne pas l'appendice 5 de l'annexe A dans l'énoncé des travaux.

R1 : Veuillez consulter modification 001 de la Demande de proposition (DP) - **section 5.1 Description des travaux et de la section 7.0 Responsabilités de l'entrepreneur.**

Q2 : Nous avons des difficultés à accéder à un lien dans la demande de propositions : ANNEXE 2 DE LA PARTIE 5 - FORMULAIRE POUR LA LISTE DES NOMS AUX FINS DE VÉRIFICATION DE L'INTÉGRITÉ.

L'hyperlien fourni à la page 19 de la demande de propositions pour accéder au formulaire de vérification de l'intégrité ne fonctionne pas : <https://www.tpsgc-pwgsc.gc.ca/ci-if/ln-form-eng.html>

Pourriez-vous fournir une version du formulaire en format PDF pour faciliter le processus ou fournir un autre lien pour accéder au formulaire?

R2 : Veuillez consulter le lien ci-dessous :

[https://www.canada.ca/content/dam/pspcspac/documents/services/standardoversight/list\\_of\\_names\\_for\\_integrity\\_declaration\\_form-fra.pdf](https://www.canada.ca/content/dam/pspcspac/documents/services/standardoversight/list_of_names_for_integrity_declaration_form-fra.pdf)

Q3 : Comme les services de nettoyage des bureaux et des salles de classe doivent être effectués le soir et que le prix doit être déterminé en fonction des équipes de jour et de nuit, pourriez-vous indiquer la superficie totale des salles de classe et des bureaux?

R3 : Veuillez consulter modification 001 de la Demande de proposition (DP) **section 4.0 Calendrier des travaux.**

Q4 : À la page 29 de l'appel d'offres, il est indiqué que tous les équipements et fournitures doivent être fournis par l'entrepreneur. Nous avons remarqué que dans la grille des prix, un prix unitaire est exigé pour une liste de produits de consommation. Pourquoi est-il nécessaire de fournir un prix unitaire si l'entrepreneur fournit tous ces produits et que le total du prix unitaire fait partie du prix annuel total.

R4 : Veuillez consulter modification 001 de la Demande de proposition (DP)  
**L'ANNEXE 1 DE LA PARTIE 3, BARÈME DE PRIX.**

**Toutes les autres modalités de la présente exigence demeurent inchangées.**